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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

19. maj 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 372

I forlængelse af svar på spørgsmål 1582 bedes ministeren oplyse, hvor stor 

en procentdel af de partier majs såsæd, som anvendes i Danmark, 

Plantedirektoratet har analyseret for forurening med genetisk modificeret majs 

(stikprøve hyppighed), hvor mange partier majs såsæd Plantedirektoratet 

faktisk har undersøgt i 2009 og i 2010, hvor stor en andel af de kommercielle 

GM-majssorter er disse test i stand til at afsløre, hvor stor en andel af de 

foretagne stikprøver viser forurening med GM-majs, og hvis den danske 

stikprøvekontrol viser et væsentligt lavere eller højere forureningsniveau end i 

Tyskland vil ministeren forklare dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bente Dahl (RV).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bente.Dahl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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